
Zpráva starostky 

 

Určeno: zasedání ZO 

 

Dne: 31.08.2023 

 

Předkládá: Ing. Petra Gajičová 

 

Vážené zastupitelstvo, vážení přítomní, 

dovolte mi, abych vás informovala o dění v obci.  

 

Během letních prázdnin se podařila dokončit oprava oploceni sběrného místa. 
Myslím, že z tohoto vyplynula všeobecná shoda, že vzhĺed a okolí sběrného 
místa se významně zlepšilo. Doufejme, že i pro děti se toto místo stane hůře 
přístupným. Nic méně není v našich silách suplovat výchovu rodičů.  
 

V měsíci srpnu se uskutečnila opětovná schůzka se zástupci věznice a obyvateli 

Kolové. Občané z Kolové si stěžují, že problém se štěkotem psů přetrvává i 
když se zdá, že posledních 14 dnů se intenzita štěkotu snížila. Pan ředitel 
konstatoval, že je s problémem, který mu není lhostejný, detailně seznámen a již 
zahájil kroky k jeho zmírnění. Jde o postupnou izolaci jednotlivých kotců, která 
by měla zmírnit hlučnost štěkotu. Byla dokončena izolace prvního kotce a další 
budou následovat cca v horizontu 2 – 3 měsíců. Dále vedení věznice jedná s 
Lesy ČR o dodávce habrů, které by byly vysázeny před zeď věznice. Cílem je 
nejen zmírnit hlučnost, ale i zlepšit životní prostředí a vzhled okolí. Bylo 

dohodnuto, že nejpozději do 31.10.2023 bude starostka informována ze strany 
věznice o aktuálním stavu dalších kotců a zda již došlo k výsadbě stromů. 
Obyvatelé Kolové budou starostku informovat průběžně o tom, zda štěkot 
přetrvává.  
 

A ještě jedna informace z Kolové. Do parku byl osazen další herní prvek – 

skluzavka s houpačkou a došlo tak k vylepšení podmínek pro děti z Kolové.  

 

V sobotu 26.8 se odehrál již 4. ročník turnaje ve volejbale o pohár starostky. 

Letos počasí přálo, zúčastnilo se sedm týmů. Pohár vybojoval tým z Kaceřova, 
Naše dva týmy se umístily na druhém a čtvrtém místě.  
 



Během prázdnin došlo také k pravidelnému mytí všech nádob na odpad. Cílem 

je udržovat prostředí obce co nejvíce čisté a dopřát občanům lepší životní 
komfort. 

 

Tolik k mojí zprávě. Děkuji za pozornost  


